

<ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Privacy Policy:</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- No Personally identifiable information (PII) or credit/debit card details will be stored, sold, shared, rented, or leased to any third party.</li> </ul> </li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>سياسة الخصوصية:</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- لن يتم تخزين أو بيع أو مشاركة أو تأجير أي معلومات تعريف شخصية أو تفاصيل بطاقات الائتمان/الخصم إلى أي طرف ثالث.</li> </ul> </li> </ul>
<ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Payment Method and Accepted Cards and Currency:</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Visa and Mastercard credit cards are the only accepted modes of online payment.</li> <li>- All fees must be paid in UAE Dirhams (AED).</li> <li>- While the prices indicated on the website are accurate upon publication, we hereby declare that we reserve the unequivocal right to adjust these prices in the future or modify the services offered at our discretion.</li> </ul> </li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>طريقة الدفع وأنواع البطاقات المقبولة والعملة:</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- نحن نقبل المدفوعات عبر الإنترنت باستخدام بطاقات فيزا وماستركارد الائتمانية</li> <li>- يتم سداد كافة الرسوم بالدرهم الإماراتي</li> <li>- جميع الأسعار المذكورة في الموقع الإلكتروني صحيحة في موعد نشرها، ومع ذلك نحن نمتلك الحق بتغيير هذه الأسعار في المستقبل أو تغيير الخدمات المتوفرة.</li> </ul> </li> </ul>
<ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Services Policy:</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Complying with the laws of the United Arab Emirates, The Sheikh Zayed Grand Mosque Centre shall not conduct business or provide services or products to countries identified on the Office of Foreign Assets Control (OFAC) Sanctions List.</li> <li>- These terms and conditions are governed by the laws of the United Arab Emirates and shall be interpreted accordingly.</li> </ul> </li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>سياسة الخدمات:</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- لن يتعامل مركز جامع الشيخ زايد الكبير أو يقدم أي خدمات أو منتجات لأي من دول العقوبات التابعة لمكتب مراقبة الأصول الأجنبية (OFAC) وفقاً لقانون دولة الإمارات العربية المتحدة.</li> <li>- تخضع هذه الشروط والأحكام لقوانين دولة الإمارات، وتفسر وفقاً.</li> </ul> </li> </ul>
<ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Refund/Return Policy:</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Not applicable.</li> </ul> </li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>سياسة الاسترداد/الإرجاع:</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- لا ينطبق</li> </ul> </li> </ul>
<ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Cancellation/Replacement Policy:</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Not applicable</li> </ul> </li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>سياسة الإلغاء/الاستبدال:</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- لا ينطبق</li> </ul> </li> </ul>